
  

 

Kort verslag ondernemingsraad van 9 juni 2022 
 

Ontwerpverslag ondernemingsraad mei 
 

• Op alle betrokken ondernemingsraden werd de nota van de I-bus besproken. Deze nota bespreekt verschillende 

mogelijkheden om een beter collectief vervoer te organiseren. In de betrokken bedrijven zal een bevraging bij 

het personeel georganiseerd worden over de toekomst van de I-bus. 

• Het project voor regenwaterrecuperatie samen met Katoennatie zal vanwege praktische en organisatorische 

redenen niet doorgaan. 

 

Periodieke informatie 1ste kwartaal 2022 

 
• De omzet bij LANXESS nv tijdens het 1ste kwartaal was sterk gestegen in vergelijk met het 1ste kwartaal van 

2021. Dit is o.a. een gevolg van de hoge grondstof- en energieprijzen die wel doorgerekend kunnen worden. 

• De capaciteitsbenutting lag het eerste kwart van het jaar erg hoog bij alle afdelingen. 

• De bedrijfskosten stegen sterk het eerste kwartaal in vergelijk met vorig jaar. De grond- en hulpstoffen 

vertegenwoordigen het grootste deel van de kosten. Personeel en goederen & diensten vertegenwoordigen een 

kleiner aandeel van de kosten. 

 

Analyserapport werving & selectie 

 
Sociale mediakanalen worden benut als belangrijke recruteringsmethode. Cijfers tonen aan dat via deze weg een groter 

publiek te bereiken is dan de klassieke weg. 

 

De groeiende uitstroom vormt een uitdaging om tijdig voor vervanging te zorgen. De uitstroom is er door pensionering 

of andere einde-loopbaan-systemen en ook meer en meer door vrijwillige beëindiging. 

   

Stand van zaken afsplitsing HPM 

 
De werkgever verduidelijkt dat LANXESS nv momenteel niet meer rechtstreeks onder Lanxess Duitsland valt maar 

onder het verzelfstandigd HPM. HPM valt dan wel weer onder Lanxess Duitsland. Na de splitsing van LANXESS nv 

wordt deze constructie terug aangepast. 

Ook de groepsfuncties zullen gesplitst worden. De oefening van wie bij welke afdeling hoort, wordt momenteel 

gemaakt. 

 

Na onze vraag over het vetorecht van Lanxess verduidelijkt de werkgever dat dit veto kan gebruikt worden bij 

wijzigingen in personeel of organisatie of bij voorstellen die gevolgen hebben voor de installaties van HPM.  

We stelden nog heel wat vragen en er zijn nog openstaande vragen na de personeelstoelichtingen. Deze willen we graag 

opnemen in het verslag van de ondernemingsraad zodat deze nog beantwoord en bewaard kunnen worden. 

  

Economische situatie mei 
 

Capro 

• Er was een recordproductie in mei. 

• De AS-verkoop lag iets lager, maar de verkoopprijs lag hoger. 

• Grondstof- en energieprijzen blijven erg hoog, maar er wordt een lichte daling verwacht. 

• De auto-industrie ondervindt nog steeds hinder door het chiptekort & problemen met de productie van 

kabelbomen. 

 

GF 

• De productie daalde in mei als gevolg van de stroompanne. 

• Ook hier hoge grondstof- & energieprijzen, maar daling wordt verwacht. 

• Het vele afvalglas is ook een gevolg van de stroompanne en van een andere logistieke organisatie bij de 

afnemer Sibelco. 

 

 

 

 

 



  

 

FTA 

• NaMBT liep op 2 straten. 

• SULF, DM & MOA kende een stabiele productie. 

• MB2 werd feilloos opgestart. 

• De energie- en grondstofprijzen zorgen voor hoge kosten. 

• De beschikbaarheid van grondstoffen blijft kritisch. 

 

Werkgroepen 

 
Arbeidsreglement   

De vernieuwde versie wordt deze zomer ter inzage uitgehangen zodat deze in september goedgekeurd kan worden. 

 

Keukencommissie  

• Er komt een app om je verrichtingen op te volgen en om geld op te laden.  

• Er werden vacuummachines aangekocht om voedingswaren beter te bewaren. 

• Het kantelraam in de keuken op rechteroever werd hersteld en een nieuwe deur voor de vending-ruimte op 

rechteroever is besteld. 

 

Europaforum 

Naar aanleiding van de afsplitsing van HPM is er een bijzondere zitting geweest. Het volgende europaforum vindt 

plaats in Nederland op 1 & 2 september. 

 

Allerlei 

 
• Als werknemers thuis hun mail of agenda willen raadplegen in Outlook kan dit enkel op Lanxess-toetellen. We 

vragen een oplossing. 

• We vragen om na de 2 voorziene opleidingsmomenten voor Outlook en Teams ook opleidingsmomenten te 

voorzien voor alle shift-medewerkers. 

• Het is onduidelijk welke toepassingen in welke browser dienen gestart te worden. Kan dit vereenvoudigd 

worden ? 

• De software van de wasserij werd gehackt. We vragen of er privé gegevens van Lanxess medewerkers verloren 

zijn gegaan. 

• We vragen welke info sollicitanten krijgen over de splitsing van bedrijf. De werkgever meldt dat deze 

voldoende geïnformeerd worden vooraleer ze een beslissing nemen. 

• LANXESS nv kreeg toestemming om 5 extra medewerkers aan te nemen voor FTA. Eén voor elke shiftploeg. 

Op deze manier kunnen verschillende producties gelijktijdig lopen. 

 

 

 

Volgende ondernemingsraad vindt plaats op 8 september 2022 om 10u. 
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